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ZÁPISNICA 

Z 1. ZASADNUTIA KOMISIE PRE ŠKOLSTVO 

OZ V KVETOSLAVOVE 

KONANÉHO DŇA 06. 03.  2023 O 16,30 HODINE  

V ZASADAČKE OBECNÉHO ÚRADU OBCE KVETOSLAVOV 

 ---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Členovia komisie: p. Balková, p. Frátriková, p. Krajčír, p. Novák, p. Toman, p. Horváth 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program zasadnutia: 

1. 1 1. Otvorenie, určenie zapisovateľa 

2. Schválenie programu 
3. Prerokovanie koncepcie novej Základnej školy 
4. Diskusia 

 

K bodom č. 1, č. 2 

 

Zasadnutie komisie pre školstvo otvoril a viedol predseda komisie p. Horváth. Úvodom 

všetkých zúčastnených privítal a skonštatoval, že komisia má prítomnú nadpolovičnú väčšinu 

členov a je uznášaniaschopná. 

Prítomní boli oboznámení  s návrhom programu a návrhom zapisovateľa a overovateľa. 

 

Overovateľ zápisnice: p. Novák 

Zapisovateľ: p. Horváth 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: p. Balková, p. Frátriková, p. Novák, p. Toman, p. Horváth 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

K bodu č.3 

 

Hlavným bodom zasadnutia bolo prerokovanie a prípadné pripomienky k navrhovanému 

konceptu novej budovy Základnej školy. 

Keďže sa jedná len o pracovnú verziu, išlo hlavne o prejednanie umiestnenia budovy školy, 

základného koncepčného riešenia a v hrubých rysoch usporiadania vnútorných priestorov. 

Podľa predloženého návrhu sa prítomní zhodli na vyhovujúcom osadení na parcele. Pán Novák 

reagoval, že sa mu nepáči využitie asfaltovej plochy pred aktuálnou budovou školy na 

parkovanie vozidiel. Primárne by sa mali využívať plochy pozdĺžneho parkovania okolo areálu 

školy.  

Pán Horváth oznámil, že táto pripomienka bola prediskutovaná s architektom a predpokladom 

je parkovanie až 30 zamestnancov a množstvo rodičov, ktorí deti do školy vozia. Iné plochy 

v okolí nie sú kapacitne dostatočné na takýto objem vozidiel. 
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Pán Novák ďalej reagoval, že v koncepte nie je riešená alternatívna doprava, napríklad by sa 

zišla cykloklietka. 

Pani Balková namietala, že na podzemnom podlaží sú nakreslené šatne, ale nie sú rozdelené 

pre chlapcov a dievčatá. Táto pripomienka bola ihneď konzultovaná a architekt podľa vlastného 

vyjadrenia len nakreslil plochu pre šatne. Ich skutočný počet bude až v ďalšom stupni 

projektovania, kde budú šatne až štyri. Dve pre triedu nastupujúcu na hodinu telesnej výchovy, 

dve pre končiacich. 

Výraznou pripomienkou bolo od pána Tomana aj pani Balkovej, aby sa na treťom podlaží ani 

neuvažovalo o vonkajšom priestore, keďže pedagógovia z obavy o bezpečnosť tieto priestory 

určite využívať nebudú.  

Následne pán Horváth oboznámil členov komisie o možnosti zvoliť si koncept „smart“ 

zamerania školy. Toto zameranie by následne malo priniesť extra body pri posudzovaní dotácie.  

Komisia odporúča Inkluzívnu školu, keďže tento koncept znamená, že škola bude integrovať 

viacero oblastí života v obci a rovnako jej priestory budú slúžiť širšej verejnosti mimo 

školského vyučovania. 

 

Školská komisia schvaľuje navrhovaný koncept s vyššie uvedenými pripomienkami. 

 

 

Prítomní: p. Balková, p. Frátriková, p. Novák, p. Toman, p. Horváth 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 4 

 

V diskusii sa pre krátkosť časy len v rýchlosti prešli informácie o aktuálnom dianí v Základnej 

škole. Bolo oznámené, že do výberového konania na pozíciu „riaditeľ“ sa nikto neprihlásil, že 

zástupkyne odmietli prevziať riadenia aj dočasne a že obec vypíše výberové konanie opätovne 

v najbližších dňoch. 

 

Prítomní: p. Balková, p. Frátriková, p. Novák, p. Toman, p. Horváth 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

  


